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Abstract (en)
The gas friction pump comprises a casing in which are located rotor and stator components for the feed of gases and creation of a pressure ratio.
A modified rotor component(16) with a gas feeding structure is located on the side of the suction port in the casing, and its radial extent increases
from the suction port in the direction of the other rotor and stator components. The radial extent of the modified rotor component increases in steps or
continuously. The modified rotor component has completely or partially a conical or cupola form.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Gasreibungspumpe, deren Ansaugöffnung (2) einen Innendurchmesser aufweist, der kleiner ist als der
Außendurchmesser der Rotor- und Statorbauteile (12, 14). Auf der Seite der Ansaugöffnung ist ein abgewandeltes Rotorbauteil (16) angebracht.
Dessen radiale Ausdehnung nimmt von der Ansaugöffnung aus in Richtung der übrigen Rotor- und Statorbauteile zu. Die Zunahme erfolgt entweder
in Stufen oder kontinuierlich in konischer oder kuppelförmiger Bauweise. Gegenüber dem abgewandelten Rotorbauteil ist ein Statorbauteil mit
pumpaktiver Struktur versehen. <IMAGE>
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